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دیدگــــــاه
نگاهی به عملکرد مدعیان 

سپاهان پرستاره ترین تیم فعلی لیگ برتر است و ظرفیت 
کافی را برای ایستادن در صدرجدول دارد ولی ایراد بزرگی 
از ابتدای فصل در این تیم وجود داشته و در دیدارهای مهم 
باعث شکست نماینده پرقدرت اصفهان شده است. تیم محرم 
نویدکیا زیبا و چشم نواز بازی می کند ولی در فازدفاعی مشکل 
دارد و تیم هایی که بتوانند با ایجاد سازمان دفاعی مناسب در 
گرفتن توپ از بازیکنان هجومی سپاهان موفق عمل کنند و 
ضدحملات خوبی را ترتیب دهند برای کسب نتیجه مقابل 
این تیم بخت زیادی دارند. روزجمعه گذشته پیکان توانست 
این کار را به خوبی و به درستی انجام دهد و ۳ امتیاز حیاتی 
را در ورزشگاه نقش جهان اصفهان به اندوخته های قبلی 
خود بیفزاید. قطعا با رفع مشکلات دفاعی سپاهان، این تیم 
در وضعیت بهتری قرار می گیرد. سرخ پوشان روزبه روز تیم 
بهتری می شوند و با رفع نواقص خود به مدعی اصلی قهرمانی 
مبدل خواهند شد. بزرگ ترین ایرادی که می توانستیم به تیم 
بگیریم فقدان هماهنگی میان بازیکنان تیم بود و این معضل با 
گذشته ۱۱ هفته از لیگ برتر کمتر مشاهده می شود. بازیکنان 
به درک متقابلی از یکدیگر می رسند و با شناخت دقیق تری به 
جلو می روند. بازشدن پنجره باشگاه از لحاظ روحی به اعضای 
تیم کمک کرده و کادرفنی با آسودگی خاطر بیشتری ترکیب 
موردنظر را برای هر بازی می چیند و در طول مسابقه نیز ایرادها 
را برطرف می کند. البته این تیم کماکان نیاز به بهترشدن دارد 
و نباید برای پیشرفت بیشتر به سطح کیفی فعلی قناعت کند. 
فرهاد مجیدی با میدان دادن به مهره های جوان آینده روشنی را 
برای آبی پوشان رقم زده است. این تیم هم باید تلاش بیشتری 
کند تا کیفیت بهتری ارائه کند اما نباید فراموش کرد خوردن دو 
گل در ۱۱ بازی آمار بسیار خوبی محسوب می شود و سرمربی 
استقلال با افزایش کیفیت خط دفاعی تیمش می تواند با آبی ها 
مدعی جدی برای قهرمانی باشد. شاید کمتر کسی تصور می کرد 
بازیکنان جوان بتوانند پاسخ خوبی به اعتماد مجیدی بدهند 
و اگر تمرکز استقلال به هم نریزد در دیدارهای بعدی شاهد 
نمایش کامل تری از آبی ها خواهیم بود. فراموش نکنیم استقلال 
برای آنکه در سطح کیفی بالاتری قرار بگیرد کماکان نیاز به 
پیشرفت دارد و هنوز با تیمی که دلخواه هواداران این تیم است، 
فاصله دارد. عدم استفاده از سیستم کمک داورویدئویی ظلم 
بزرگی به تیم های حاضر در لیگ برتر است. اینکه تمامی تیم ها از 
اشتباهات داوری متضرر و منتفع می شوند موضوع درستی است 
اما تعدادی تیم ها آسیب بیشتری می بینند و برخی تیم ها بیشتر 
 VAR سود می کنند. اشتباهات برای تیم ها یکسان نیست و اگر
وجود داشت قطعا به سود باشگاه های حاضر در لیگ بود. فقدان 
این تکنولوژی فشار مضاعفی را روی داوران ایجاد می کند و آنها 
ناخواسته دچار خطاهایی که دوست ندارند، می شوند. تنش های 
زیادی میان تیم ها و داوران ایجاد خواهد شد و قطعا در نیم فصل 
دوم شاهد درگیری های لفظی و حتی فیزیکی خواهیم بود چون 
تیم ها نمی خواهند با اشتباه تاثیرگذار داوران، قهرمانی، سهمیه 
آسیا و حتی بقا در لیگ برتر را از دست بدهند. شاید بتوان با 
استفاده از تلویزیون در بازی ها و بازدید مجدد صحنه ها تا حدود 

زیادی به قضاوت داوران کمک کرد. 

پایــان رأفت، مهاجــــم سال هـــای دور 
پرسپولیس چند روز قبل در تمرین این تیم 
حاضر شد و حالا در این خصوص صحبت کرد. 
 چه شـــد که در تمرین پرسپولیس 

حاضر شدید؟
 بالاخره پرسپولیس خانه خودمان است. من 
با آقای پیروانی در ارتباط هستم و از او تشکر 
می کنم. ایشان دوست بسیار خوبی است. من 
یک مهمان پسر بچه از خارج کشور داشتم به 
اسم »مانی« که آمدن ایشان بهانه ای شد تا 
به دیدن افشین، کادرفنی و بازیکنان که دلم 
برایشان تنگ شده بود، بروم. البته من آقا کریم 
را یکماه پیش در مراسمــی دیده بودم اما آقا 
یحیی و آقای مطهری را نه. داود فنایی هم 
نبود اما با ایشان درباره دوران بازی خودمان 
صحبت کردیم و تجدید خاطره شد. من افتخار 
همبازی بودن با این بزرگان را داشته ام و از 

دیدن شان خیلی خوشحال شدم.
 پیراهن شماره 19 را هم به شما هدیه 

دادند که زمانی متعلق به خودتان بود.
 سورپرایزم کردند چون واقعا انتظار نداشتم. 
باهم عکس یادگاری گرفتیم. دست شان درد 
نکند. من با این شماره بازی می کردم و امیدوارم 
خانواده پرسپولیس و مربیان از من راضی باشند 
 البته شماره 19 شماره ویژه و خاصی 
نیست الان هم امیری بازیکن شاخصی 

در تیم است.
من آن زمان این شماره را انتخاب نکردم. 
رفتم نمایشگاه سورتمه خدمت علی آقا و ایشان 
یک پیراهن به من داد که شماره اش ۱9 بود. 
البته قبل از من پیشکسوتان بزرگی مثل آقای 
مایلی کهن هم شماره ۱9 را پوشیده بودند که 
آن زمان به آن صورت تلفن نبود و من از طریق 
روزنامه ها از ایشان رخصت گرفتم و همیشه با 

عرق و احترام با این پیراهن بازی کردم. 
 وحید امیری هم مدتی شماره 11 را به 
تن می کرد. بعد که شماره 19 را برداشت از 

شما رخصت گرفت؟
 همین که آقا وحیـــد با تمام وجود برای 
تیمش می جنگد و تلاش می کند برای من از 

هزار تا عزت و احترام و رخصت بهتر است.

گفـــتوگـــو

فارس: مدیر روابط عمـــومی و امور بین الملل باشگاه 
ذوب آهن توضیحاتی را در خصوص بسته شدن پنجره 
نقل وانتقالاتی این باشگاه ارائه کرد. محمدمهدی رمضانی 
اظهارداشت: باشگاه مبلغ ۳0هزار دلار به دارکوبیدوف بدهکار 
بود. برای پرداخت این بدهی فرصتی یکماهه وجود داشت و 
باشگاه تمام تلاش خودش را انجام داد تا این پول را از طریق 
کشور ترکیه در زمان مقرر پرداخت کند. متاسفانه به دلیل 
مشکلات تبادلات مالی و بانکی، این اتفاق نیفتاد. مدیر روابط 
عمومی و امور بین الملل ذوب آهن تصریح کرد: باشگاه در حال 
انجام هماهنگی های لازم است تا این پول طی هفته جاری از 
طریق کشور خودمان به دارکو پرداخت و مشکل پیش آمده 

برطرف شود. 

فوتبــالداخلــی

 نشریه آلمانی بیلد رقمی که مشتریان ستاره نروژی تیم 
فوتبال بوروسیا دورتموند باید برای خرید این بازیکن پرطرفدار 
بپردازند را فاش کرد. بیلد ابهام ها درباره رقم غرامت فسخ 
قرارداد ارلینگ هالند با باشگاه بوروسیا دورتموند را برطرف 
کرد. پیش از این گفته شده بود که مشتریان هالند می توانند 
این بازیکن نروژی را با پرداخت رقمی نسبتا پایین )در قیاس 
با ارقامی که در سال های گذشته برای خرید ستارگانی در حد 
و اندازه او پرداخت شده( به خدمت بگیرند اما در خصوص رقم 
دقیق بند فسخ قرارداد او با زردپوشان وستفالن ابهام هایی 
وجود داشت. نشریه بیلد اکنون با قاطعیت مدعی شده که 
این رقم 75 میلیون یورو است. بیلد این رقم را در بخشی از 
مصاحبه خود با اولیور.کان، مدیراجرایی باشگاه بایرن.مونیخ 
فاش کرده است. در این مصاحبه سنگربان و کاپیتان سابق 
باواریایی ها تاکید کرده که باشگاه بایرن.مونیخ قدرت مالی 
کافی برای خرید بزرگ ترین ستاره های دنیا از جمله هالند را 
دارد. طبق اعلام بیلد، قرارداد هالند با دورتموند تا سال 2024 

اعتبار دارد اما به موجب بندی که در 
این قرارداد گنجانده شده، بازیکن 
نروژی با پرداخت 75 میلیون به عنوان 
غرامت فسخ قرارداد می تواند در پایان 

این فصل از دورتموندی ها جدا شود. 
انتقال هالند به بایرن.مونیخ اما با توجه 
به اظهارات اخیر رئیس باشگاه هربرت 
هاینر غیرمحتمل است. هاینر در 
مصاحبه اخیرش تاکیدکرد: تیمی 
دارد  را  دنیا  مهاجم  بهترین  که 
)روبرت.لواندوفسکی( نیازی به خرید 
هالند ندارد. باشگاه های رئال مادرید، 

منچستریونایــتد و منچسترسیتی از 
جدی ترین مشتریان این مهاجم نروژی 

محسوب می شوند. 

بیــنالمــلل

محمودکلهر
کارشناس فوتبال 

 هافبک تیم پرسپولیس درباره برتری 2 بر صفر تیم فوتبال 
پرسپولیس مقابل ذوب آهن در هفته یازدهم لیگ برتر و اینکه 
سرخ پوشان با وجود بردن این مسابقه کیفیت لازم را نداشتند، 
اظهارداشت: تیم ما از لحاظ  بدنی آمادگی لازم را نداشت و 
گاهی این اتفاقات می افتد. مهم کسب سه امتیاز بازی خانگی 
بود که به آن رسیدیم. امیدوارم روند بردهای خود را ادامه 
بدهیم. وی در مورد دیدار بعدی پرسپولیس مقابل سپاهان 
توضیح داد: پله بعدی ما بازی با سپاهان است و باید هرچه 
سریع تر ریکاوری کرده و مقابل این تیم هم نتیجه خوبی کسب 

کنیم. هافبک پرسپولیس درخصوص رقابت حساس در بالای 
جدول و اهمیت دیدار با سپاهان گفت: سپاهان تیم خوب 
و ریشه داری است. کادرفنی خوبی هم این تیم را هدایت و 
مدیریت می کند. امیدوارم بازی خوبی داشته باشیم و از لحاظ 
بدنی هم بهتر از دیدار با سپاهان باشیم تا کارهای تاکتیکی 
و تکنیکی را بهتر انجام بدهیم. عالیشاه در خصوص برگزاری 
دیدار با سپاهان در زمین بی طرف و ورزشگاه امام خمینی)ره( 
اراک ، افزود: به هیچ وجه این قضایا را دوست ندارم و باید از 
تب وتاب کارها کم کنند تا این اتفاق نیفتد که تیم ها در زمین 

بی طرف بازی کنند. وی در مورد دویستمین بازی خود با 
پیراهن پرسپولیس، عنوان کرد: نمی گویم افتخار فردی مهم 
نیست اما این افتخار در کنار افتخار تیمی به دست می آید. 
از همه بازیکنان، دوستان و مربیانی که در این مدت کنار 
من بودند و کمک کردند تا این اتفاق برای من بیفتد، تشکر 
می کنم. همیشه به پوشیدن پیراهن این تیم بزرگ افتخار 
می کنم و دنبال کسب موفقیت های بیشتر با پرسپولیس 
هستم. هافبک پرسپولیس در خصوص حذف احتمالی این 
تیم از لیگ قهرمانان آسیا، توضیح داد: من به عنوان بازیکن 
باید کار خودم را انجام بدهم اما نباید این اتفاقات برای تیم 
پرهواداری مثل پرسپولیس بیفتد و طرفداران به این شکل 
تحت فشار قرار بگیرند. امیدوارم با پیگیری مدیران این مشکل 

هم برطرف شود و تیم ما در لیگ قهرمانان آسیا شرکت کند.

امید عالیشاه:

 بازی با سپاهان در زمین بی طرف را دوست ندارم 

آرمان ملی: در حالی که گفته می شد رئیس 
فدراسیون فوتبال راهی مقر AFC می شود 
به دلیل تعطیلات سال نومیلادی این اتفاق رخ 
نداد و به نظر می رسد به رغم صحبت های مطرح 
شده، حذف سرخابی ها از لیگ قهرمانان آسیا 

قطعی شده است. 
 جلسات سوری! 

روزجمعه گذشته جلســــه اضطــراری 
حذف احتمالی استقلال و پرسپولیس از 
لیگ قهرمانان  2022 آسیا در فدراسیون فوتبال 
برگزار شد و داریوش مصطفوی که به عنوان 
سخنگوی این نشست انتخاب شده بود؛ پس 
از پایان جلسه از سفر احتمالی عزیزی خادم و 
وزیر ورزش وجوانان به مالزی و احتمال دیدار با 
شیخ .سلمان خبر داد. این موضوع خیلی زود به 
اماواگر کشیده شد چرا که با توجه به فرارسیدن 
سال نومیلادی و تعطیلات کریسمس، امکان 
جلسه با شیخ سلمان در مالزی غیرممکن است. 
برخی معتقدند این دو تیم از آسیا حذف شده اند 
و جلساتی که برگزار می شود جنبه سوری دارد. 
با این حال مصطفوی روزجمعه از احتمال 
سفر رئیس فدراسیون فوتبال به همراه وزیر 
ورزش به مالزی خبر داد؛ اما این در شرایطی 
است که عزیزی خادم در ایران به سر می برد و 
ضمن اینکه رئیس فدراسیون هم پیگیری امور 
مربوط به صدور مجوز حرفه ای برای استقلال و 
پرسپولیس را خارج از حوزه کاری خود می داند 
و برای اینکه کنفدراسیون فوتبال آسیا این 
موضوع را دخالت در امور کمیته مستقل صدور 
مجوز حرفه ای نداند، مسئولیت تمام امور را 
برعهده مصطفوی رئیس کمیته استیناف 

صدور مجوز حرفه ای سپرده تا او با رایزنی هایی 
که با دو باشگاه و وزارت ورزش و جوانان دارد، 

پاسخ های لازم را به AFC ارائه دهد. 
 بازهم مصطفوی؟!

داریوش مصطفوی در مورد مشکلاتی که 
برای حضور سرخابی ها در لیگ قهرمانان 
آسیا به وجود آمده و ایراداتی که AFC از این 
دو باشگاه گرفته، اظهارداشت: جلسه ای که 
برگزار شد خروجی امیدوارکننده ای داشت. 
یک دادخواست علیه پرسپولیس داده شده 
که در ادامه این دادخواست، تیم های استقلال، 
سپاهان و فولاد با توجه به مهلت هایی که به 
این باشگاه ها داده شده باید بیشتر مشکلات 
خود را حل کنند. مهلت این تیم ها از تاریخ 
۳۱ خرداد ۱400 تا 9 شهریور ۱400 بود. وی 
افزود: همین طور که می دانید پرسپولیس پول 
کالدرون را بعداز این تاریخ پرداخت کرده است. 
البته ایرادات دیگری هم گرفته شده، ایراد اصلی 
ایراد پرسنلی، ورزشی، حقوقی و تاسیساتی 
است. کنفدراسیون درک این را نداشت که در 
شرایط تحریم هستیم و نمی توانستیم با سرعت 
زیاد مشکلات را حل کنیم. مصطفوی عنوان 
کرد: ما سال های قبل اعلام کردیم که مالکیت 
دو باشگاه پرسپولیس و استقلال را خصوصی 
کنید ولی متاسفانه کسی به این موضوع توجهی 
نکرد. ما از وزیر و حتی رئیس جمهور همین 
درخواست را کردیم ولی آنها برای فوتبال 
کاری انجام ندادند که اگر برای این 2 تیم 
کاری انجام می دادند الان 478 صفحه گله از 
کنفدارسیون نداشتیم. وی ادامه داد: روزجمعه 
جلسه 5 ساعته ای داشتیم که رئیس فدراسیون 

بیشترین زحمت را کشید و بدون چشمداشت 
به پرسپولیس و استقلال به همه تیم ها کمک 
می کند ولی زمانی است که برخی چیز ها دست 
کمیته استیناف نیست. هر تیم 600 میلیارد 
بدهی مالیاتی دارد که دولت باید جلو بیاید. 
تا دوشنبه ساعت ۱۱و59 فرصت داریم، گروه 
حقوقی دو تیم در حال تهیه چهارده مورد اصلی 
هستند و برای کنفدراسیون ارسال می کنند که 
شاید مورد پذیرش قرار بگیرد و شاید نگیرد. 
این دو تیم چندین میلیون از کنفدراسیون 

طلبه کار هستند که البته سختگیری کردند. 
 نظر کارشناس 

امیررضا واعظ آشـــتیانی در خصـــوص 
حذف احتمـــالی استقلال و پرسپولیس 
از لیگ قهرمانان آسیا اظهارداشت: وقتی 
مدیران ورزش ما بلد نیستند درست تصمیم 
بگیرند، باید هم شاهد چنین اتفاقاتی باشیم. 
یکی از هنرهای مدیریت، تصمیم گیری در 
مواقع بحرانی است. مدیر باید بداند تبعات 
تصمیمش در اوضاع بحرانی چگونه است و 
زوایای همه چیز را بررسی کند. وی افزود: 
نزدیک به یکدهه است در مورد مشکلات 
در ورزش و به خصوص شیوه مدیریت 2 
باشگاه، صحبت و تذکرات مهم را به دولت های 
دهم و یازدهم داده ام. متاسفانه استقلال و 
پرسپولیس براساس قانون تجارت در این 
مدت اداره نشده اند. اگر هیات مدیره این دو 
باشگاه براساس تعاریف درست، انتخاب و 
مجمع عملکرد سالیانه این دو باشگاه مرتب 
برگزار می شد، به این وضعیت دچار نمی شدند. 
آشتیانی ادامه داد: جالب است مدیرانی که 

آن روزها چنین شرایطی را به وجود آوردند، 
حالا پست های بهتری گرفتند اما شرایط 
این روزهای 2 باشگاه به خاطر بی توجهی، 
بی تدبیری و عدم رعایت قانون در گذشته 
است. همه ایــن مسائل به خاطر بی قانونی 
در ورزش کشـــور، به خصوص در گذشته 
بوده و حالا نه تنها گریبان دو باشگاه بلکه 
سیستم کل ورزش را دچار مشکل کرده است. 
مدیرعامل اسبق استقلال با اشاره به نقش 
فدراسیون در شرایط این روزهای دو باشگاه، 
گفت: AFC به فدراسیون اعلام می کند قبل 
از راستی آزمایی توسط ما خودتان مسائل را 
بررسی کنید. فدراسیون هم باید به باشگاه ها 
ابلاغ کند که چه مشکلاتی دارند اما حالا سوال 
اینجاست که مدیران تا الان چه می کردند؟ 
وی خاطرنشان کرد: کمیته بدوی صدور مجوز 
حرفه ای باید فارغ از نگاه های صنفی و توصیه 
و خواهش، زمانی را برای حل مشکلات به 
باشگاه ها ارائه کند. اگر باشگاهی دارای مشکل 
مالکیت، سیستم اداری، بدهی و... است، باید 
به آنها گوشزد شود. اگر این کمیته چنین 
کارهایی را انجام داده، باید به صورت شفاف 
و برای تنویر افکارعمومی اعلام کند. مثلا 
اگر باشگاهی کوتاهی کرده، این کمیته باید 
صراحتا آن را اعلام کند. اگر این کمیته سفت 
و سخت خواسته قانون را اجرا کند اما کسی 
پادرمیانی کرده، بازهم باید اعلام شود. همیشه 
می خواهند مشکلات را مثل مسکن یا دارو حل 
کنند؛ در حالی که این کار نه تنها دردی دوا 
نمی کند، بلکه مشکلات را بزرگ تر می کند. 
قائم مقام اسبق سازمان تربیت بدنی تاکیدکرد: 
اینکه AFC باشگاه های اماراتی و کشورهای 
دیگر را هم تهدید کرده، نشان دهنده این 
است که انصاف را رعایت کرده است. اگر این 
موضوع فقط شامل استقلال و پرسپولیس 
بود، شاید این تصور به وجود می آمد که قصد 
و غرضی در کار است اما الان دیگر نمی شود 
چنین استنباطی کرد. شنیدم آقای مصطفوی 
)رئیس کمیته استیناف صدور مجوز حرفه ای( 
لطفا  اما  ناجوانمردی کرده،   AFC گفته 
کارهای ناکرده خود را به گردن AFC نیندازید. 
آشتیانی گفت: بهتر است در ادبیاتمان دقت 
کنیم. افرادی که مسئولیت دارند، باید در 
دیالوگ هایشان محتاط عمل کنند چون این 
مسائل همگی رصد می شود. نباید طوری 
صحبت کرد که مسئولان کنفدراسیون آسیا 
تصور کنند، جشنی گرفته شده یا پوئنی داده 
شده است. وظیفه این نهاد راستی آزمایی است 
و وقتی کارمان را خوب انجام ندهیم، یک عده 

تقصیر را به گردن دیگران می اندازند. 

 »عزیزی خادم« در ایران؛ کنفدراسیون فوتبال آسیا در تعطیلات! 

کارهای ناکرده خود را به گردن AFC نیندازید

درخواست آمریکا از پکن برای 
صدور  ویزای حضور در المپیک

ایسنا: گروهی از مقــامات آمریکایی 
به عنوان بخشی از هیاتی اعزامی از سوی 
آمریکا به چین برای تامین پشتیبانی های 
امنیتی در طول بازی هـــای المپیک 
زمستانی 2022 پکن درخواســت ویزا 
کرده اند. درخواستی که بعداز اعلام تحریم 
دیپلماتیک این بازی ها از سوی واشنگتن 
مطرح می شود. یک منبع که خواست نامش 
فاش نشود، گفت که از ۱8 نام موجود در 
این فهرست، ۱5 نفر از پرسنل آمریکایی 
وزارت خارجه و یک نفر نیز از پرسنل 
پنتاگون هستند. به نظر می رسد اکثر آنها 
جزو مقامات رده متوسط   تا پایین هستند. 
مریکا به  همچنین طبق این گزارش، آ
مقامات چینی اعلام کرده ممکن است 
در ماه های آینده برای 40 مقام دیگر نیز 
درخواست روادید ارسال کنــد. مشخص 
نیست که آیا چین برای این مقـــامات 
آمریکایی ویزا صادر خواهد کرد یا خیر، 
اما یک فرد مطلع به وضعیت گفت که دو 
دولت تعاریف بسیار متفاوتی از تحریم 

دیپلماتیک دارند.

خارجازمستطیلسبز

آخرین وضعیت »قاسمی نژاد« 
معاون حقوقی باشگاه استقلال تاکید کرد 
که مدیربرنامه های قبلی امین قاسمی نژاد 
از این بازیکــــن شکایت کرده اســت. 
فرشید سمیعی درباره بازی نکردن امین 
قاسمی نژاد مهاجم تیم فوتبال استقلال 
مقابل پدیده مشهد به دلیل شکایت تیم 
قبلی  مدیربرنامه های  گفت:  مشهدی 
قاسمی نژاد از این بازیکن شکایت کرده بود 
که چند ماه پیش رأی به سود قاسمی نژاد 
صادر شد. ظاهرا شکایت دیگری مطرح 
شده است، آن هم در صورتی که در متن 
دادنامه اولیه، حق با مهاجم استقلال بوده 
و پرونده مختومه شده است، ولی نمی دانم 
چرا دوباره از او شکایت کردند. چند روز 
پیش در همین زمینه، نامه ای به باشگاه 
استقلال ابلاغ شد که مدیربرنامه های قبلی 
قاسمی نژاد شکایت کرده است. پس از 
آن نه جلسه ای برگزار و نه دستور موقتی 
برای بازی کردن قاسمی نژاد صادر شد، 
ولی کادرفنی استقلال احتیاط کرد و به او 
بازی نداد. وی در مورد بحث شکایت باشگاه 
پدیده مشهد از قاسمی نژاد به خاطر عدم 
پرداخت پول رضایت نامه اش تصریح کرد: 
تا جایی که من می دانم، در رابطه با شکایت 
باشگاه پدیده، چیزی به باشگاه ابلاغ نشده 
است. اگر شکایت از خود بازیکن هم مطرح 
باشد، به باشگاه ابلاغ می کنند. موضوعی 
که ما می دانیم، بحث شکایت ایجنت قبلی 

قاسمی نژاد است.

خـــبر

پایان رأفت:
 پیراهن 

 شماره 19 پرسپولیس 
خاص نیست

 پیشکسوت گرانقدر کشتی و رئیس اسبق فدراسیون کشتی 
گفت: وقتی مردم به محمد بنا اعتقاد دارند، هیچ مشکلی نیست و 

کسی نمی تواند جایگاه ایشان را در بین مردم خراب کند. 
 مربی خوب 

محمدرضا طالقانی با اشاره به علاقه اش به کشتی فرنگی 
افزود: پیش از این در کشتی فرنگی به دنبال مربیانی همچون 
»ورشنین« و یا مربیان کوبایی بودیم، اما بافت کشتی فرنگی ما 
باعث می شد که نمی توانستیم به جایی که می خواهیم برسیم و 
به همین دلیل من به دنبال پیدا ردن مربیان خوب کشتی فرنگی 
بودم. طالقانی ادامه داد: با توجه به سفری که به کشور آلمان 
داشتم، محمد بنا را دیدم و با او صحبت کردم و بعداز اینکه آقای 
بنا پس از مدتی به ایران آمدند، از ایشان برای مربیگری درخواست 
کردم و ایشان استقبال کردند. بنا به عنوان مربی در کنار دست 
خودم در سالن توفیق شروع به کار مربیگری کشتی فرنگی کرد. 
وی افزود: با توجه به عملکردی که بنا از خود نشان داد بعداز مدتی 
به عنوان سرمربی جوانان از ایشان بهره بردیم و وقتی دیدم که 
واقعا عاشق این کار است و دانشش را هم دارد، از وی درخواست 
کردم به عنوان مربی تیم بزرگسالان بیایند و شروع به کار کنند. از 
وقتی آمدند یک جوانگرایی کردیم که حاصلش کسانی هستند 

که در سال های اخیر هم کشتی می گرفتند و از چهره های خوب 
و ماندگار کشتی شدند. اغلب آنها به درجاتی در کشتی فرنگی 
رسیدند، قهرمان المپیک شدند و شاید نظیر آنها به این زودی ها 

هم نیاد. 
 صعود »فرنگی« 

طالقانی با اشاره به آغاز کار محمد بنا و سیر 
صعودی تیم ملی کشتی فرنگی بیان داشت: وقتی تیم 
کشتی فرنگی را جوان کردم تیم را به آقای بنا سپردم 
و ایشان با این تیم در جام جهانی در تفلیس گرجستان 

مقام دوم را به دست آورد. همه قبول کردند که با 
مربیان خودمان نیز می توانیم کارهای 

بزرگی انجام بدهیم. عضو هیات رئیسه 
فدراسیون کشتی گفت: یک روزی 

من به همراه آقای امیر خادم و 
آقای محمـــد بنــــا دست 

روی دســـت گـــذاشتیم 
که تیم هـای خــود را تا 
قهـــرمانی جهـــان و 
المپیک برسانیم که در 

آزاد تـیم را به قهرمانی رساندیم و بعداز اینکه من را از فدراسیــون 
بیرون کردند، آقای محمد بنا تیم را آورد بالا و در زمان مرحوم 
خطیب به مقام اول المپیک رساند. مقامی که اصلا دست نیافتنی 
است. همه متوجه شدند آقای بنا انسانی است که عاشق این کار 

است، به دنبال مادیات نیست و همه عشقش کشتی است. 
 جایگاه 

طالقانی در مورد حضــور بنا در تیم ملی کشتی فرنگی 
ادامه داد: وقتی مردم به محمد بنا اعتقاد دارند، هیچ 
مشکلی نیست و کسی نمی تواند جایگاه ایشان را در 
بین مردم خـــراب کنند، بارها دیدیم که محمد 
بنا با بعضی از صحبت ها از تیم ملی رفته است، ولی 
دیدیم چقدر عشق بین ایشان و کشتی زیاد است که 
با یک تلنگر بلافاصله برگشته، چون مردم خواستند 
و مردم هستند که می گویند محمد بنا باشد و 
به همین دلیل ایشان ماندگار شده است. 
وی ادامه داد: بنا فردی است که عاشق 
این مملکت است و هیچ چیزی هم 
نخواسته و با آبرو زندگی کرده و 
من بیشتر از همه می دانم که چه 
علاقه ای به ایران دارد. هر کجای 
دنــیا در کشتی فرنگی بروید 
همه دلشــان می خواهد یکی مثل 

محمد بنا داشته باشند. 

محمدرضا طالقانی: 
همه دلشان می خواهد یکی مثل »بنا« داشته باشند

     گل و اخراج 
در دیدار پیکان و سپاهان، پس از اینکه شهریار مغانلو 
صاحب موقعیت خوبی شده بود، مدافعان پیکان توپ را 
برگشت دادند محمدحسین فلاح در یک موقعیت عالی 
گل پیروزی پیکان را به ثمر رساند وی در دقیقه 90 از 

زمین مسابقه اخراج شد.

     حمایت
باشگاه تراکتور اعلام کرده که »سولدو« وعده داده 
که تیم حضور قدرتمندانه ای در نیم فصل دوم خواهد 
داشت و بنابراین می توان اینطور برداشت که تی تی ها 
تصمیمی برای تغییر در کادرفنی ندارند. سهرابی هم 

از سولدو حمایت کرد.

             37 سالگی
مسعود شجاعی بعداز پایان تلخ در تراکتور حالا 
روزهای خوبی را در نساجی سپری می کند و از انگیزه 
او همین بس که هنوز امیدوار است باردیگر به اردوی 
تیم ملی دعوت شود.  وی در 37 سالگی با بازیکنان 

جوان تر رقابت می کند. 
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